



Styremøte 31.03.25

31.03.25

18:15

Dragvoll

Møtedeltakere

Anne Marthe	Leder	Tilstede
Nora	Nestleder	Tilstede
Kevin	Kasserer	Tilstede
Brede	Informasjon	Tilstede
Herman	Material	Tilstede
Knut	Arrangement	Tilstede
Manas	Turnering	Tilstede
Martin	Sportslig	Tilstede
Petter	Sponsor & Dugnad	Tilstede
Veronica	Sosial	Tilstede
Lukas	Styremedlem	Tilstede
Sara	Styremedlem	Tilstede

Agenda

Møtedeltakere.....	1
Agenda.....	1
Innsjekk og informasjon.....	3
Sak 1 - Siden sist.....	3
Sak 2 - Økonomi.....	5
Sak 3 - Sluttspill helgen.....	6
Sak 4 - Energy Games.....	7
Sak 5 - Arrangement med Sit/NTNUI.....	8
Sak 6 - Annet.....	9
Sak 7 - TODOs til neste møte.....	10
Sak 8 - Fastsette dato for neste møte.....	12



Innsjekk og informasjon

Informasjon:

Halltid: Endelig halltid for 25/26. Største forskjell bare tirsdagstreningen som er flyttet til onsdag. Ellers nesten helt likt. Gjelder fra 25. august.

Inntekt fra mattene: Vi får nå 12 000 kr for å rigge mattene på UBM!

Todo-liste: Prøver et system hvor vi har en Todo-liste nederst i sakslista, hvor vi prøver å få med det alle skal gjøre. Så går vi gjennom den neste gang, for å se om alt er gjort. Den vil også bli sendt ut når AM minner om møte dagen før.

Sak 1 - Siden sist

Anne Marthe: Rydda i skapet på Dragvoll med Herman. Registrert styret i NIF. Snakket med Lars ang. matter. Sendt ut taushetserklæring. Fikset medlemstall for 2024 m/Iver. Genfors m/Nora. Laget botsystem til 2. laget. Redigert styrebilder. Søkt turneringer for neste sesong. Rigga opp og ned matter.

Nora: Sendt mld om refusjon til snm folket. Mailet med hotellet om bankett/hotell. Fikset betalinger til alle klubber for sluttspill helgen. Genfors m/AM. Laget botsystem til første laget. Hatt samtale med underholdnings gjengen til banketten. Sendt inn kjøreplan/underholdningsplan til hotellet. Sendt ut info om botsystem til alle laglederne. Booket vors til banketten og lagt ut info om det. Lagd kjøreplan + bordfordeling til banketten

Kevin: Undersøkt frifond som ekstra støtteordning, sendt ut faktura til finalehelgen (alle som skal hotell og bankett), søkt om tilleggsstøtte til HS, betalt regninger, signert taushetserklæring, sendt ut litt push-mailer til de som ikke betaler de større regningene:):) Håper jeg får betalt Scandic del 1 innen møtet... Underholdning?

Brede: Lagt inn forrige møtes referat inn på nettsiden. Signert taushetserklæring. Kansellert trening for Level 1 03.04.25. Tatt kontakt med materialansvarlig i HS i forbindelse med styremerch. Også sendt e-post til Smart Profil. Avventer svar fra begge.

Herman: Kontaktet Eirik i SiT. Fikset fjærballer til lagserie. Bestillinger nettbutikken. Priser Wingborg. Ikke fått sett på høyttaler eller tellebrett.

Knut: fiksa bytte av halltider til seriespill finalehelg. Signert taushetserklæring. Grua meg til 3 trekninger neste semester.



Manas: Hatt samtale med underholdnings gjengen til banketten. Lagd og publisert skjema for Orkla Cup. Signert taushetserklæring.

Martin: Snakket med vebjørn om endring trening level 2. Meldt på og skal delta på parasamling. Avlyse gruppetime

Petter: Fikset matter

Veronica: Lagt ut i Spond ang Gudenes Natteliv. Sendt mail til NTNUI Event ang Paint n' Sip. Ryddet litt i egen disk. Signert taushetserklæring.

Lukas:

Sara: Lagd plakater til Insta; upcoming events, gudenes natteliv. Ryddet litt i stories. Vært med å planlegge underholdning til banketten. Lagd quiz til banketten. Lagd "presentasjons-plakater" som skal ut på Instagram. Signert taushetserklæring.

Sak 2 - Økonomi

Informasjon:

Oppdatering om økonomi

System:

- Lage lister over hvem (med navn) som har deltatt på f.eks. ulike turneringer og arrangement hvor det er innbetalinger
- Lage det som sjekkliste, hvor Kevin sjekker om folk har betalt. Om det er folk som ikke har betalt innen fristen kan Nora sende de push melding (mindre jobb for Kev)
- Nora kan også lage disse listene med navn for hver eneste turnering og arrangement (mindre jobb for Kev)
- På denne måten sikrer vi at folk faktisk betaler. Klubben taper penger på at vi er naive. Er folk som har innrømmet at de ikke betaler, fordi de vet at økonomi ansvarlig personen ikke sjekker om hver eneste har betalt. Dessverre har ikke alle de som ikke betaler dårlig samvittighet for at dette går utover både klubben og alle spillerne i klubben. En reminder om at de som ikke betaler faktisk stjeler fra klubben:)

Referat:

Kevin har søkt om ekstra bevilging for å kunne betale Student NM

Fikk betalt regningen til Scandic i dag

Får ikke betalt refusjoner - har ikke penger

Kevin undersøker sponsorer

Nora lager lister over hvem som har betalt til sluttspill helgen + sende pushmelding til de som ikke har betalt

Begynne med listene over hvem som har betalt fra og med neste gang det er en betaling

Nora sender push melding til Ulla



Sak 3 - Sluttspill helgen

Informasjon:

- Kiosk: Få folk som ikke skal spille i helgen til å stå, kjøpe inn mer mat enn Open!
- Bankett
 - Vise kjøreplanen
 - Bedt de om god plass mellom bordene, så det er god plass til dansing;))
 - Vise bordfordeling
- Vors
- Stolper: må ha til 14 baner
- Rigging: har hallen fra 17:00 fredag, få alle som skal være med til å stille;) Få lagledere til å sende melding til lagene om det!
- Rigge ned lørdag; sørge for at flest mulig blir igjen så går det fort! Siste kampene er satt opp til 15:00, så mulig de er ferdig 18..
- Sekretariat: skrive ut lapper med kampene, ha oversikt over hvilke baner som skal spille hvor.

Referat:

Handle inn til kiosken på torsdag. Lukas ser over hva vi har fra før av. Setter opp lagvis hvem som skal stå i kiosken hvis det går opp.

Nora kan legge ut på spond om frivillige til kiosken + å bake til kiosken

Felles dans: Why YMCA

Vi har bare stolper til 13 baner, men vi trenger stolper til 14 baner

Sit kjører opp alle stolpene

Petter snakker med tbk om å låne stolper og nett, og spør Kevin f.eks. om å låne bilen

Petter spør tbk om å låne 3 stk. tellebrett

Manas sender mld til alle laglederne om at folk må stille til rigging på fredag + at alle må være med på nedrigging på lørdag kveld

Knut skriver ut lapper med kampene + har oversikt over hvilke lag som spiller hvor



Sak 4 - Energy Games

Neste tirsdag 8.april skal vi ha Energy Games. 17:30-20:30 (fått en time ekstra av håndball), AM kan sende mail til dem igjen for at det ikke blir noe krøll med tiden.

Opplegg:

De ønsket samme opplegg som sist. Trenger man å vite antall/lag på forhånd? AM har kontakt med dem, så kan evt be om dette. Noe som må planlegges?

Knut ansvarlig for selve gjennomføringen, finne frivillige som kan bli med sammen med Petter.

Må avlyse treningen.

Referat:

AM spør hvor mange som kommer, slik at vi vet hvor mange racketer som trengs

Knut + Petter finner folk som kan stille - trenger ikke flere enn 3 stykker

Brede/Martin/Veronica kan stille f.eks.

Brede avlyser treningen på spond

AM sender mail til håndball med påminnelse



Sak 5 - Arrangement med Sit/NTNUI

Informasjon:

Arrangementet vil finne sted i Elektrokantina på Gløshaugen og vare i 4-5 timer, torsdag 24.april. Det blir servert gratis mat, og Sit lover kule premier til både deltagere og arrangører.

- Ulike idretter fra NTNUI får utdelt hver sin plass i elektrobygget. Dere stiller med en liten konkurranse som representerer deres idrett
- Studenter kan teste konkurransene. Ved å teste ulike idretter får de utdelt kryss per idrett, og på den måten blir «tvunget» til å teste noe nytt
- Etter 3 kryss får studentene gratis mat, og ved ytterligere prikker får de gavekort i SIT-kantina
- Dette er vinn-vinn situasjon for både NTNUI og studentene. NTNUI får presentert idrettene sine, og studentene får innblikk i idretten

Tenker vi stiller på dette. Kanskje ha 2-3 stk som kan stille. Så kan vi lage en serve-konkurranse f.eks?

Referat:

Nora/Brede/Knut kan stille



Sak 6 - Annet

Informasjon:

6.1 Styremedlem i MNBKS

Styret i MNBKS søker to styremedlemmer; utviklingsansvarlig & lagserieansvarlig. Kunne vært en fordel å ha en i klubben i styret for bedre samarbeid og mer informasjon om hva som skjer i kretsen. Tenker egt. det hadde vært fint om en i styret ville stilt, for å ha en direktekontakt. Noen som kunne tenkt seg? Evt. tanker om aktuelle kandidater?

Referat: AM legge ut på spond om noen ønsker å stille

6.2 Gammelt klubbtoy

Vi har en del gammelt klubbtoy i skapet på Dragvoll, merke Hummel. Det har lenge ligget i skapet og det er ikke vits at vi oppbevarer det om det ikke blir brukt. Vi har fått grønt lys av HS til å gjøre hva vi vil med det. Tenker enten vi deler ut og har førstemann til mølla eller at vi selger dem billig, typ 25-50kr.

Referat: 50kr per plagg. Selger det torsdag 10 april mellom level 1 og level 2 trening. Nora legger ut på spond

6.3 Gudenes natteliv

Vors; konkurranser, booke lokale/umeus..? Høre med Martin Herstad om vi kan ha vors der som sist?

Legge ut nytt innlegg spond/insta at det fremdeles er billetter?

Referat: Veronica sender melding til Martin Herstad om å holde vors. Sara legger ut på instagram om at det fortsatt er billetter igjen. Nora legger ut på Spond om dette.

6.4 Orkla cup

Reklamere godt for det. Få trenere til å ta det opp på treningene. Legge ut story på instagram. I fjor var det 22 påmeldte.

Manas fikser chat og biler når fristen er gått ut.

Referat: Sara lager innlegg på insta om orka cup. Manas fikser alt som må ordnes til turneringen

6.5 Avslutningsfest før sommeren

Forslag om å ha avslutningsfest før sommeren og før folk drar fra Trondheim, i og med en del skal flytte/slutte

Referat: Lørdag 24. mai avslutningsfest. Ta dette opp igjen på neste styremøte

6.6 Oppmøte på treningene



Kanskje et forslag å bli strengere på oppmøtene på treningene, i og med at vi har innført stenging av påmelding til treningene. På søndagene er det mange som ikke møter opp, og det er den treningen som er mest populær å møte opp til

Referat: Martin kan holde oversikt over hvem som møter opp eller ikke møter opp på treningene, om han ikke møter opp, så gir han ansvar til andre som kommer på treningen. De som ikke møter opp på treningen, vil få en privat melding av Brede. Martin deler et dokument med Brede med oversikt over hvem som møter opp eller ikke

6.7 Fane til 17.mai

Hvor mye kan jeg bruke på innkjøp av materiale? Hvor stor fane tenker folk? Har to forslag til hvordan fanen kan se ut.

Referat: Sara skal sy fane og kan bruke 1000kr til dette. Sara går for sitt første forslag til fane. Sara sender forslag til farge på fanen

6.8 Presentasjons-plakater

Vise fram plakatene. Forslag: legge ut en og en plakat og skrive litt om hver enkelt person.

Referat: Martin fikse styrebilde. Presenterer en og en på insta. Sara sender mld om hva hver enkelt skal skrive

6.9 Styre Merch

Brede viser frem forslag til design.

Referat: Baksiden "ntnui badminton" + "styret". Fremsiden "ntnui" + "navn".

7.0 Paint

Referat: Kan fikse det senere, f.eks. etter gudenes natteliv. Ta det en hverdag. Veronica sjekker litt ut om dette

7.1 Wingborg

Referat: Kan få en type rør mye billigere fra Wingborg som er godkjent fra forbundet. Herman kan sammenligne priser mellom sportmodern og wingborg til neste gang. Tar opp dette igjen på neste styremøte.



Sak 7 - TODOs til neste møte

Informasjon:

- ~~[AM] - Sende mail til Sintef og høre hvor mange som kommer på Energy Games~~
- [AM] - Sende mail til håndball for å høre om de husker bytte av trening til Energy Games!
- [AM] - Legge ut om noen er interessert å være med i kretsstyret
- [Sara] - Legge ut om at det fremdeles går an å kjøpe billetter til gudenes natteliv på insta
- [Sara] - Sende melding til alle om hva man skal skrive til insta innlegg
- [Sara] - Lage story for Orkla cup
- [Sara] - Legge ut presentasjons plakater
- [Lukas & Sara] - Handle inn til kiosken + fikse kiosklister/bakelister som dere får av Nora
- ~~[Nora] - Legge ut om dugnad på Spond~~
- [Nora] - Legge ut på Spond om billetter til gudenes natteliv
- [Nora] - Legge ut på Spond om utgått klubbtoy
- [Petter] - Snakke med TBK om lån av to stolper + ett nett. Evt. Kevin kjører dem? Spørre om å få låne tre tellebrett
- [Knut & Petter] - Finne folk og lage opplegg til Energy Games
- [Knut & Kevin] - Fikse faktura for Open
- [Knut] - Se på baneoversikt
- [Manas] - Legge ut om at spillere må hjelpe med opprigg på fredag 17
- [Veronica] - Sende melding om vors til gudenes natteliv til Martin Herstad
- ~~[Martin] - Opprette dokument + dele dokument med Brede over oppmøte~~
- [Martin] - Redigere styrebilde
- [Martin] - Minne trener på å reklamere for Orkla Cup (frist mandag 07.04)
- [ALLE] - Svare på spørsmålene som Sara sendte ut



Sak 8 - Fastsette dato for neste møte

Informasjon:

Foreslår onsdag 23.04, 17.00?

Referat: Torsdag 24.04. Klokken 17:00 - 19:00